
Viitapohja kyläyhdistyksen kannanotto bussiliikenteen 
puolesta myös Viitapohja-Sorila välillä. 
 

Mahdollisuudet käyttää joukkoliikennettä on turvattava kaikille. Viitapohja-Sorila välillä (15km) on 
mahdotonta käyttää julkista liikennettä jos tämä lopetetaan. Paikoittain matkaa Viitapohjan linja-
autoasemalle on niin paljon, ettei julkisen liikenteen käyttö ole enää mahdollista. 

 
Jo nyt tehty rajaus viikonloppujen bussivuorojen loppumisesta vaikuttaa suurissa määrin ihmisten 
tasa-arvoiseen mahdollisuuteen kulkea asioille ja harrastuksiin. 

 
Haluamme nostaa keskusteluun erityisesti ne ihmiset, joiden liikkuminen on täysin julkisen liikenteen 
varassa, erityisesti lapset ja nuoret. Jokaisella lapsella pitäisi olla tasa-arvoinen oikeus käyttää julkista 
liikennettä ja sen mahdollistamana harrastaa ja ylläpitää sosiaalisia suhteita. 

 
Tärkeämpää olisi se, että kaupunkiin pääsisi vaihdoilla, kuin että sinne ei tässä tapauksessa pääsisi 
enää lainkaan. Jatkoyhteys Taysilta on varmasti hyvällä linja suunnittelulla mahdollinen. 

 
Toivomme myös, että keskustelussa palattaisiin viikonloppu vuoroihin. Linjoja ei tarvitsisi olla monta, 
mutta mahdollisuus kulkea kaupunkiin ja takaisin edes kerran päivässä olisi huomattava parannus, 
kun nyt se ei ole mahdollista lainkaan. 

 
Tälle linjalle voisi suunnitella minibussia, se olisi varmasti kustannustehokkaampi ja riittävä tänne. 
Toivomme päättäjien käyttävän eettistä harkintaa ja tarkastelemaan uudelleen esitystä lopettaa 
Viitapohja-Sorila väli kokonaan ja tarkastelemaan uudelleen jo aiempaa päätöstä lopettaa alueen 
viikonloppu vuorot. 

 
Pyydämme etsimään vaihtoehtoisia ratkaisuja, jotta voitaisiin varmistaa joukkoliikenteen 
saavutettavuus ja kuntalaisten palvelut kaikkina viikonpäivinä. 
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